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Rigó Dávid István 

Szoftverfejlesztő és tesztelő 



Örültem, hogy hosszas töprengés után, én is belevágtam ebbe a programba. Sokszor és sokáig 

fontolgattam, vajon mennyi előnyt szerzek belőle, de most már mondhatom, hogy megérte és jó 

döntést hoztam. 

A sok iskolai felkészítő után, július 1-én végre eljött az indulás napja. Az első repülésem szinte 

teljesen zökkenő mentesen indult. Az iskolai kisbusz, ami elvitt minket a reptérre, nagyon gyorsan 

haladt, de ennek ellenére az utazás során nagyon jót beszélgethettünk az egyik kisérő tanárunkkal, 

Gál Csaba tanár úrral. A reptérre való megérkezésünk után egy pici kellemetlenség történt, ami 

megszakította a becsekkolásunkat, de aztán minden rendben ment. A gépünk még ráadásul késett is 

egy kicsit, de aztán a magasba is szálltunk és repültünk. Számomra nagyszerű élmény volt. Leszállás 

után egy gyors buszozás várt még ránk késő este, de mindezek után elfoglalhattuk a szobáinkat. A 

legjobb barátommal kerültem egy szobába, ezért nem is volt semmiféle probléma az elkövetkezendő 

egy hónap során, mindig együtt takarítottunk, mentünk el vásárolni és együtt csináltunk körülbelül 

minden egyéb feladatot.  

Másnap, volt időnk pihenni, megismerkedni kicsit az új hellyel. Várost néztünk, bevásároltunk és 

lementünk a tengerhez. Nagyon tetszett a környezet és persze a tenger is.  

A szoftverfejlesztők közül én, Levente és Balázs egy munkahelyre kerültünk, azonban Lacit már egy 

külön céghez helyezték. Eleinte féltettük őt, de később rájöttünk, hogy egyedül is tökéletesen fog 

boldogulni. Első nap lehetőségünk volt megismerkedni a főnökünkkel, Daniellel, illetve a 

munkahelyünkkel is. Az ezt követő napokon már be kellett illeszkednünk a munkába, ami eleinte 

kissé nehezen ment, de a későbbiekben megoldottunk ezt a problémát is. Az egy hónap alatt a 

munkában az volt a feladatunk, hogy a különböző szoftver jellegű problémákat elhárítsunk az 

ügyfelek által behozott számítógépekről. Bevallom eleinte szomorú voltam, hogy ilyen feladatokat 

kell végeznünk, de a későbbiekben már rájöttem, hogy ezek a feladatok által is tudok fejlődni. A 

szakmai vezetőnk (Daniel) főleg a Hardveres problémákkal foglalkozott, ezért alkalmunk nyílt arra, 

hogy időnként megfigyeljük az ő munkáját is, ami számunkra egy rettentő nagy segítség volt, hisz 

rengeteget tanulhattunk tőle a számítógépek, illetve az egyéb műszaki cikkek alkotó elemeikről. Úgy 

gondolom, hogy a Revolution Store-ban szerzett tapasztalataimat a későbbi munkám és 

tanulmányaim során is fel tudom majd használni.   

Persze ez az egy hónap nem csak munkából állt. A Szicíliában töltött időnk során engem a gyönyörű 

tengerpart, illetve a szállásunk nyűgözött le igazán. A hotel két személyes szobáiban nem voltak túl 

kényelmesek az ágyak, azonban a szobában remek időt tölthettünk még a rettentő nagy meleg 

ellenére is. A szobában saját fürdőszobánk volt, ezért nem kellett a többiekkel osztozkodnunk, illetve 

volt egy utcára nyíló teraszunk is, és a többi lakóház mögött minden nap csodálatos kilátás fogadott 

minket. Sajnálatos módon, ami számomra fontos lett volna, az a sportolás volt, amit eleinte szinte 

sehogy sem tudtam megoldani, hiszen én itthon súlyzós edzéssel folytatott gyakorlatokat végeztem, 

azonban a munkaidőm miatt nem engedhettem meg magamnak, hogy elmenjek konditerembe. A 

második héten, Levente szobatársammal belekezdtünk egy saját testsúlyos edzés programba, ami ez 

alatt az egy hónap alatt tökéletesen felváltotta a súlyzós edzést. 

Az ellátásunkra sem volt panasz, hiszen svéd asztalos reggelit kaptunk a nap indítására, ami minden 

nap egy csodálatos indítás volt. Igaz, alkalmazkodnunk kellett az olasz szokásokhoz, mert ők reggelire 

édes dolgokat fogyasztanak. Azt hiszem a frissen sült, finom croissant nutellával lecsurgatva mégsem 

volt nagyon ellenemre.  A vacsoráink közben is minden étteremben nagyon kedvesek voltak és a 

kiszolgálás is lenyűgöző volt, még annak ellenére is, hogy az ott dolgozók nem igazán beszéltek 

angolul. Az ebédet ez alatt az egy hónap alatt saját magunknak kellett megoldanunk, de ebből sem 

volt probléma, hiszen a George Hotel rendelkezett egy közös konyhával, ahol bármikor lehetett főzni. 



Amikor a főzéshez nem volt erőnk vagy hangulatunk, akkor is megoldódott a dolog, mert a szállás 

körül rengeteg étterem volt, aminek köszönhetően bármikor megebédelhettünk.  

Számomra, ami egy felejthetetlen élmény volt, az a tengerpart, illetve az időjárás, hiszen ehhez a 

kettőhöz kötődik az egyik legjobb és legrosszabb élményim is. Az időjárás számomra túlságosan 

meleg volt, az utolsó hetekben már annyira, hogy az ágyról a matracomat az erkélyre ki kellett 

tennem és ott kellett aludnom, mert egyszerűen a párás levegő és a forróság egyszerre 

elviselhetetlen volt. Azonban a tenger, a munka után egyszerűen lenyűgöző volt.  Nem tudtam 

megunni egy alkalommal sem amikor kimentünk a kiserő tanárainkkal. A hétvégi kirándulások életem 

egyik legjobb élményei voltak. Az Etna, illetve Taormina tökéletes hely volt arra, hogy ajándékokat 

gyűjtsek magamnak, illetve családtagjaimnak. Csak most gondolom végig, milyen szuper helyeken 

járhattam, milyen különleges dolgokat láthattam. A Lipari szigetén lévő kilátás egyszerűen mesés volt 

és a Vulcano szigetén lévő tengerpart egy örök élmény marad számomra. 

A hazautat már nagyon vártam az utolsó héten, de örülök, hogy a 2023 júliust egy ilyen összetartó és 

kedves társasággal tölthettem. Szerintem nagyon nehéz lesz, majd felülmúlni azt a rengeteg kalandot 

és élményt, amit az utazás során gyűjtöttem.  

  


